
Academic Exploration and Interest 
Development Classes 
Fostering whole-person development is a top priority for educators and schools around the world. 
3Education offers a wide variety of academic exploration and interest development classes for students to 
choose from. By integrating 3Education's solutions with the 5G network, schools can make these courses 
even more engaging and dynamic.

• Academic exploration classes encompass subjects such as English, Chinese, Mathematics, and 
Mandarin 

• Interest classes include visual arts, ballet, taekwondo, abacus mathematics, and music

• These classes encourage students to explore different interests and exchange ideas with their peers 

全人發展如今已成為全球學校與教育工作者的首要任務。3Education 提供各種極具吸引力的學科
探索與興趣培養課程供學生選擇，學校更可結合 3Education 其他教育方案及 5G 網絡，讓課程更
生動有趣。

學術探索與興趣培養課程

• 學術探索課程包括英文、中文、數學及普通話等科目
• 興趣培養課程包括視覺藝術、芭蕾舞、跆拳道、珠心算及音樂
• 鼓勵學生發掘不同興趣，並與同學交流

3education@hthk.com 6341 0510www.three.com.hk/3education

Contact us for more information
聯絡我們了解更多詳情

https://web.three.com.hk/apply/aisl/index.html

